
SKUPNOST OTROŠKEGA VARSTVA

Odločno za vrtec v KS Ivan Kavčič
Že zelo dolgo ni bilo na se-

jah skupščine skupnosti otro-
škega varstva take razgibano-
sti. kot na izredni seji 13. fe-
bruarja. Tudi udeležba je bila
zadovoljiva. zlasti Se, udeležba
delegatov uporabnikov. ki so
na prejšnjih sejah bili komajda
sklepčni.

Izredna seja obeh zborov je
bila namenjena obravnavi in
sklepanju o zadevah, ki se na-
našajo na stebiJizacijske ukre-
pe. Na dnevnem redu so bile
med drugim tudi ekonomske
cene storitev v WO in gtede na
to tudi lestvica za diferencira-
no udeležbo staršev.

Usklajevanje programov
otroškega varstva s sprejetimi
smernicami družbenega plana
in resolucije je sprva potekalo
rnirno. Zapletlo se je ob krče-
nju dopolnilnega programa.
Duhove je buril predlog ukre-
pa mestne skupnosti otroške-
ga varstva, po katerem naj bi iz
dopolnilnega programa izločili
sredstva za novi vrtec v KS Iva-
na Kavčiča in njegovo graditev
preložili v naslednje srednje-
ročno obdobje. Zoper ta ukrep
se je izrekel Že izvrfini odbor
bežigrajske skupnosti otroSke-
ga varstva na svoji zadnji seji,
delegat KS tvana Kavčiča pa je
z odločnim nastopom posre-
dova! stališče svoje delegacije,
ki ogorčeno odklanja izločitev
sredstev za graditev tega vrtca
s poudarkom, da bo o tem
spregovoril tudi zborobfianov.

Razburjanje ni bilo brez
podlage. Na novi vrtec v KS
Ivana Kavčiča, za katerega je
Že položen temeljni kamen,
čaka okrog 1000 predšolskih
otrok.

Po burni razpravi jeskupšči-
na sprejela predlog izvršnega
odbora, da se dopolni pro-
gram, dogovofjen v aneksih, v
letih 1979-1980 ustrezno pre-
stcukturira v korist graditve
vrtca v KS Ivan Kavčič. ki je
programiran za letošnje leto.
Sklep skupščine je bil tudi, da
bodo sprejeta stališča posre-
dovana družbenopolitičnim
organizacijam in predsedstvu
občinske skupščirte.

Glede na širši druzbeni po-
men izvajanja programa leto-
vanja otrok v naši občini pa je
bila skupščina mnenja, naj se
ta element skladno s itališči
resolucije vkijuči v prog am za
leto 1980. (Iz letošnjeg i pro-
grama bo kot stabilizacijski
ukrep izločena investicija za
preureditev santtarij v potitni-
Škem domu v Umagu, s čimer
se strinja tudi Zveza prijateljev
mladine.)

Sicer je skupšfiina v celoti
podprla stabilizacijska priza-
devanja na področju dejavno-
sti vzgoje varstva in otrok. V ta
namen bo poleg resolucijskih
izhodišč v okviru priprav ovre-
dnotenega programa v letu
1980 upoštevaia zlasti kvalite-
to opravtjenih storitev ter
osnovno dejavnost otroškega
varstva.

V skladu s sprejettmi dopol-
nili k samoupravnemu spora-
zumu o temeljih plana družbe-
ne vzgoje in varstva otrok v
Ijubljanskih občinah in SR Slo-
vanije ter resolucijo o izvajanju
družbenega plana za obdobje
1976-1980, je skupšfiina za le-
to 1980 sprejela, glede na
izvedbo občinskega progra-
ma, tudi prispevno stopnjo v
viSini 1,29% od BOD. Za pro-
gram skupnih nalog v Zvezi
skupnosti otroškega varstva
SR Slovenije znaSa prispevna
stopnja 1,98% od BOD za čas
od 1. marca do 31. decembra.

Dokaj razgibana je bi>a tudi
razprava o oredlogu samo-
upravnega sporazuma o skup-
nih osnovah in merilih svobo-
dne menjave dela za oprav-
Ijanje vzgojnovarstvene dejav-
nosti v Ljubljani. Delogatka
VVO Ciciban je v obširnem po-
ročilu svoje delegacije navedfa
vrsto predlogov za spremem-
bo določil v sporazumu. Česar
pa skupžčlna ni sprejela. Ne-
kateri predlagani popravki so
bili sicer utemeljeni, vendar pa
nesprejemljtvi glede na stabili-
zacijske težnje.

V obravnavi }e bil tudi preč-
log cen storitev WO za letoS-
nje leto. Skupščina je ugotovi-
la, da je izraSun cen v skJadu s

samoupravnim sporazumom o
skupnih osnovah in meriiih
svobodne menjave dela za
opravljanje vzgojnovarstvsnih
dejavnosti v Ijubljanskih obČi-
nah. Predlagane ekonomsks
cene mora potrditi še občinska
skupŽCina. Posebna delovna
skupina bo na osnovi sprejetih
cen izdalaanalizo poslovanjav
WO v naši občini. O analizi bo
skupščina razpravljala na na-
s/ednji sa/i, ki bo predvidoma
prihodnji mesea
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